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Europese richtlijn stedelijk afvalwater  -  Stand van zaken

In 2004 en in 2013 werd België veroordeeld omdat men in gebreke bleef inzake de 
waterzuivering. Ondertussen vraagt de Europese Commissie opnieuw aan België om de 
Stedelijk afvalwaterrichtlijn eindelijk helemaal en correct om te zetten. Er zouden 
momenteel nog steeds meer dan tien stedelijke agglomeraties niet aan de voorschriften 
voldoen. Het gaat om de tweede stap in een inbreukprocedure die op 14 mei 2020 werd 
gelanceerd. In omgevingen van minstens 2000 inwoners moeten de organische stoffen in 
het afvalwater met behulp van bacteriën afgebroken worden. Dat was toen nog niet 
overal het geval in België.

1. Voldoet Vlaanderen ondertussen aan de Stedelijk afvalwaterrichtlijn? Zo niet, wat is 
de stand van zaken?

2. Voldoen de agglomeraties in Vlaanderen aan de richtlijn? Zo niet, over welke 
agglomeraties gaat het en binnen welke termijn zal Vlaanderen voldoen aan de 
richtlijnen?
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In Vlaanderen werd de volledige conformiteit met de stedelijke afvalwaterrichtlijn bereikt 
in de agglomeraties groter dan 10.000 inwonersequivalenten (IE) eind juni 2011 en in de 
agglomeraties met een grootte tussen 2.000 en 10.000 IE eind augustus 2012. Wanneer 
de Europese Commissie België in deze op de vingers tikt, is dat met andere woorden niet 
te wijten aan Vlaanderen, dat reeds de nodige inspanningen deed. 


